



# SECURE REFUND PARTNERS

Consulting Legal Company



Issue Date: 24.04.2024 Under contract № 84308301 | On complaint № 156412388

Limited Liability Company **Secure Refund Partners**, as a contractor for the return of funds **Sergey Vladimirovich Shiyan**, in the amount of **18795,35 \$** from the online broker company **Europe Market**, with subsequent transfer of funds from **Weex**, within **12 hours** to the correspondent account of the interbank and after to the transit and final settlement account of the client, subject to payment of related financial obligations, namely after the **White list** payment in the amount of **2,8 %** of the total refund amount, which amountsto **526 \$**. After completing the procedure and upon crediting funds to a personal bank account, pay for the services of **Secure Refund Partners 10%** of the total refund amount, which is **1879,53 \$** under the terms of the contract. The procedure for returning and transferring your funds is carried out by Weex.

With this letter, we guarantee the completion of the return procedure and the transfer of funds, according to the transaction schedule. In case of non-compliance with the conditions or not being credited to the client's card within the time limits, **Secure Refund Partners**, as a neutral party acting as a guarantor, obliges to reimburse and return the amount spent on the **White list** payment in full **526 \$**.

No. R3265PUI24 for **18795,35 \$**, reference PHGY9HY964FR;

Общество с ограниченной ответственностью **Secure Refund Partners**, как исполнитель работ по возврату денежных средств **Сергею Владимировичу Шиян**, в размере **18795,35 \$** из компании онлайн-брокера **Europe Market**, с последующим зачислением средств от **Weex**, в сроки до **12 часов** на корреспондентский счет межбанка и после на транзитный и конечный расчётный счёт клиента, при условии оплаты сопутствующих финансовых обязательств, а именно: после прохождения процедуры **White list** в размере **2,8 %** от общей суммы возврата, что составляет **526 \$**. После прохождения процедуры и по факту зачисления средств на личный банковский счет, оплатить услуги компании **Secure Refund Partners 10%** от общей суммы возврата, что составляет **1879,53 \$** по условиям договора. Процедура возврата и перечисления ваших средств осуществляется Weex.

Настоящим письмом гарантируем завершение процедуры возврата и зачисление денежных средств, по графику транзакций. В случае невыполнения условий или не зачисления на карту клиента в сроки, **Secure Refund Partners**, как исполнительная сторона, выступающая гарантом, обязывает возместить и вернуть сумму, потраченную на оплату процедуры **White list**, в полном объеме **526 \$**.  
№ R3265PUI24 на сумму **18795,35 \$**, референс PHGY9HY964FR;

Дата к которой нужно пройти процедуру: 30.04.2024

Реквизиты получателя / Recipient details:

**Full name: Sergey Vladimirovich Shiyan**

**Исполнитель:**

**LLC SECURE REFUND PARTNERS**

Адрес: Dubai 27 4B St - Business Point

Center - Al Khabaisi - level 4 - Office 138

NIP: 6958843108

KRS: 0006894038

М.П.

